
Zápis z valné hromady divize č. 14 Zlínské divize  
konané dne 6. října 2021 v Kroměříži v 17.30  

 

Valná hromada Zlínské divize se konala dne 6. října 2021 od 17.30 s tímto programem 

1. Zahájení 
2. Volba předsedy VH, orgánů VH (mandátové, návrhové, sčítací a volební komise), zapisovatele a 

ověřovatele zápisu 

3. Schválení programu jednání 
4. Zpráva o činnosti za uplynulé funkční období 
5. Zpráva o hospodaření za uplynulé funkční období 
6. Zpráva dozorčí komise 
7. Volba delegátů na výroční konferenci ČSTS 20. října 2021 
8. Návrhy pro jednání výroční konference ČSTS 
9. Úkol VR připravit směrnici divize 
10. Východiska a doporučení pro další činnost divize 
11. Usnesení 
12. Závěr 

 

Prezence proběhla dle platného jednacího řádu ČSTS. 

Přítomni: 

• 130 hlasovacích (včetně plných mocí) 

• 79 hlasů volebních (včetně plných mocí) 

1. V plánovaném čase zahájení jednání v 17.30 započala prezence a bylo zjištěno, že valná hromada (VH) 
není od počátku usnášeníschopná (přítomno 41 hlasů). Zahájena byla po uplynutí 60 minut v 18:35. 

2. Jednání bylo zahájeno předsedou Zlínské divize Martinem Kolaříkem. 

3. Radim Přádka navrhnul za předsedu valné hromady Martina Kolaříka. 

4. Radim Přádka navrhl jako zapisovatele VH Radka Felcmana, Jiří Pohlodek navrhnul jako ověřovatele 
Radima Přádku. 

Hlasuje se o návrzích: 

Martin Kolařík  předseda VH 
Radek Felcman zapisovatel VH 
Radim Přádka ověřovatel zápisu VH 

Hlasování č. 1: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Funkce v uvedeném složení byly schváleny. 

5. Martin Kolařík navrhl, aby se o složení komisí hlasovalo v celku. 

6. Do komisí byli navrženi a následně v samostatných hlasováních schváleni tito kandidáti (hlasování je 
zapsáno jako pro/proti/zdržel se): 

o Mandátová komise: 
Alena Starečková, Radek Felcman, Jiří Pohlodek 

o Sčítací komise: 
Martin Kolařík, Alena Starečková, Jiří Pohlodek. 

o Volební komise: 
Alena Starečková, Radek Felcman, Radim Přádka. 

o Návrhová komise: 
Martin Kolařík, Jiří Pohlodek, Radim Přádka. 

Hlasování č. 2: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Komise v uvedeném složení byly schváleny. 

 



7. (bod 3) Schválení programu jednání 

• Martin Kolařík přečetla program dle pozvánky. 

Účastníci souhlasili s návrhem Martina Kolaříka a o programu jednání se hlasovalo vcelku. 

Hlasování č. 3: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Program jednání byl schválen. 

8. (bod 4) Zprávu o činnosti za uplynulé období přednesl Martin Kolařík. 

9.  (bod 5) Zprávu o hospodaření za uplynulé období přednesl Radim Přádka. O zprávě se diskutovalo: 

10.  (bod 6) Zpráva dozorčí komise nebyla přednesena, protože nebyl přítomen žádný z členů dozorčí 
komise. 

11. (bod 7) Volba delegátů na Výroční konferenci ČSTS 20. října 2021 

Hlasování č. 4 (VOLBA): 79 volebních hlasů, ke zvolení nutná nadpoloviční většina, což je 40 hlasů. 

Účastníkům valné hromady byly rozdány kandidátní listiny a účastníci hlasovali zápisem počtu svých 
volebních hlasů vedle jména kandidáta. Následně volební komise hlasy sečetla. 

Tajná volba proběhla s výsledkem: 

          

  

 

součet 
volebních 

hlasů  
    

1 Jiří Herůdek 79 zvolen   

2 Radek Felcman 79 zvolen   

3 Tomáš Fridrich 29   N3 

4 Martina Gabajová 27     

5 Tomáš Chudárek 50 zvolen   

6 Martin Kolařík 52 zvolen   

7 Veronika Lazecká 0     

8 Ladislav Peřestý 48 zvolen   

9 Jiří Pohlodek 31   N1-2 

10 Radim Přádka 31   N1-2 

11 Dušan Stareček  78 zvolen   

12 Alena Starečková  49 zvolen   
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Zvolení delegáti na Výroční konferenci ČSTS 20. října 2021: 

- Jiří Herůdek 
- Radek Felcman 
- Tomáš Chudárek 
- Martin Kolařík 
- Ladislav Peřestý 
- Dušan Stareček 
- Alena Starečková 

Náhradníci 

- N1-2 Radim Přádka 
- N1-2 Jiří Pohlodek 
- N3 Tomáš Fridrich 

Následně se hlasovalo o pořadí náhradníků N1-2 kde proběhla shoda na počtu volebních hlasů. 

Radim Přádka navrhl náhradníka na pozici č.1 (N1) Jiřího Pohlodka. 

Hlasování č. 5: pro 42, proti 66, zdržel se 22. Návrh nebyl přijat. 



 

Radek Felcman navrhl na pozici náhradníka č.1 (N1) Radima Přádku. 

Hlasování č. 6: pro 47, proti 61, zdržel se 22. Návrh nebyl přijat. 

Valná hromada již dále nehlasovala a rozhodla se řešit dál podle aktuální situace. 

12.  (bod 8) Návrhy pro jednání výroční konference 

Zlínská divize nesouhlasí s návrhem změny Soutěžního řádu ve smyslu zavedení „supertříd“ mimo 
kategorie seniorů a navrhuje VK tento návrh zamítnout. 

Důvody: organizační problémy, rozpor s katalogem figur, není podpora v systému ČSTS a především 

„pokřivené“ podmínky růstu výkonnosti. 

Hlasování č. 7: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

12.2.  Zlínská divize navrhuje VK, aby přikázala VR připravit do nejbližší další VK návrh úpravy stanov, který 

do stanov vrátí systém prezidia s účastí divizí jako druhého nejvyššího orgánu ČSTS. 

Důvody: 

a) Současný systém přetěžuje výkonnou radu (přestože má velký počet členů), takže radě zbývá 

prostor pouze na operativní věci, nikoli na promyšlené a dlouhodobé koncepce. 

b) Výkonná rada je ve své vysoké zátěži nucená rozhodovat rychle, bez dostatečné vazby na členskou 

základnu, což je na úkor kvality řízení a směrování ČSTS. 

Hlasování č. 8: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

12.3.  Zlínská divize navrhuje VK, aby přikázala VR zavést povinnost hlavnímu sčitateli zveřejňovat výsledky 

soutěží online co nejdříve po jejich vyhlášení.  

Hlasování č. 9: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

12.4.   Zlínská divize nesouhlasí s plánem VR snížit procento příspěvků rozdělovaných do divizí. 

Hlasovalo se o zamítnutí návrhu VR, tedy neměnit procenta příspěvků rozdělovaných do divizí. 

Hlasování č. 10: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

12.5.  Zlínská divize navrhuje VK, aby přikázala VR seznámit členskou základnu do konce roku s detaily 
financování a využití projednávané investiční dotace a se způsobem a pravidly následného využívání 
prostředků pořízených z této dotace členy svazu. 
Důvod: zlínskou divizi zajímá, jestli by nebylo lepší místo do parketu investovat do velkoplošných  
obrazovek - perimetrů. 

 Hlasování č. 11: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

13. (bod 9) Úkol VR připravit směrnici divize 

Martin Kolařík seznámil VH s návrhem směrnice divize. 

Hlasování č. 12: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Návrh směrnice byl přijat. 

 

14. (bod 10) Východiska a doporučení pro další činnost divize 

Diskuse 

Bez doporučení 

 



15. (bod 11) Usnesení 

Návrh usnesení valné hromady byl přečten Martinem Kolaříkem a účastníci valné hromady k němu 
neměli připomínek. 

Hlasování č. 13: pro 130, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo schváleno. 

16. (bod 12) Závěr 

Jednání valné hromady bylo ukončeno ve 20:30. 

 

Zapsal: Radek Felcman 

 

 

Ověřovatel zápisu: Radim Přádka 

 

 

Předseda valné hromady: Martin Kolařík 

 

 

V Kroměříži dne 6. října 2021 

 

Rozdělovník 
o Zlínská divize 
o Členové představenstva Zlínské divize 14 
o Sekretariát ČSTS  
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